
Samfundsmøte
15. april 2023 kl. 18

Festmøte: Å spille på sex

Beslutningsprotokoll
1. Stars and stribes ved Strindens Promenade Orchester

2. Møtet er satt
Kl. 18.13

3. Godkjenning av dagsorden
Dagsorden er godkjent ved akklamasjon.

4. Styret informerer
Styret har følgende å melde fra sin protokoll:

Siden sist har vi jobbet med å planlegge generalforsamling, som skal avholdes
her i Storsalen 26. april kl. 18. På generalforsamlingen skal årsmelding og
regnskap for 2022 legges fram og godkjennes, det skal velges medlemmer til
finansstyret, det skal være godkjenning livsvarige medlemmer, det blir
presentasjon av gjengsjefer, fremleggelse og votering over lovendringer
angående valg og det blir servering av gratis suppe. En riktig festkveld, med
andre ord! Vi håper at så mange av dere som mulig tar turen.

Samfundets debattkomité har opptak, og fristen for å søke er 23. april. Søknad kan
sendes til styret-opptak@samfundet.no, og hvis du lurer på mer angående
debattkomitéen kan du ta kontakt med Truls Carlson for en uforpliktende prat.

5. Fremleggelse av lovendringsforslag
Styret har i samarbeid med Rådet jobbet frem tre lovendringsforslag til §18
Avstemning. Lovforslagene lyder som følger:

Lovendringsforslag 1

Avstemning skjer som regel ved håndsopprekning med medlemskort. Hemmelig
avstemning skal avholdes dersom minst ti medlemmer krever det. Ved valg der
det er kommet forslag om flere kandidater enn det som skal velges, skal
avstemningen være hemmelig. Ordstyreren skal si fra når avstemningen begynner
og når den slutter. Utenom dette tidsrommet kan ikke avstemning skje. Innenfor
dette tidsrommet kan ingen tale, dersom det ikke gjelder avstemningsordenen.
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Kommentar: åpner for internettbaserte voteringsløsninger, og stemming ved
forfall.

Lovendringsforslag 2

Avstemning skjer som regel ved håndsopprekning med medlemskort. Hemmelig
avstemning skal avholdes dersom minst ti medlemmer krever det. Ved valg der
det er kommet forslag om flere kandidater enn det som skal velges, skal
avstemming være hemmelig, og skje med urnevalg. Ved urnevalg kan det ikke
stemmes ved forfall. Ordstyreren skal si fra når avstemningen begynner og når
den slutter. Utenom dette tidsrommet kan ikke avstemning skje. Innenfor dette
tidsrommet kan ingen tale, dersom det ikke gjelder avstemningsordenen.

Kommentar: åpner for digital votering, og at det kan stemmes ved forfall under for
eksempel resolusjonsforslag, men at man ved kandidatvalg må være tilstede på
Samfundsmøtet for å avgi sin stemme. Dersom ti eller fler krever det, vil man ikke
kunne stemme ved forfall ved andre valg enn kandidatvalg.

Lovendringsforslag 3

Avstemning skjer som regel ved håndsopprekning med medlemskort. Skriftlig
avstemning skal avholdes dersom minst ti medlemmer krever det. Ved valg der
det er kommet forslag om flere kandidater enn det som skal velges, skal
avstemningen være skriftlig. Skriftlig avstemning skal være hemmelig.
Ordstyreren skal si fra når avstemningen begynner og når den slutter. Utenom
dette tidsrommet kan ikke avstemning skje. Innenfor dette tidsrommet kan ingen
tale, dersom det ikke gjelder avstemningsordenen. Det kan ikke stemmes ved
forfall.

Kommentar: åpner for digital votering, men at man ikke kan stemme ved forfall.

Forslagene skal voteres over på generalforsamlingen 26. april.

6. Innstilling til Finansstyret
Rådet innstiller følgende:

Monica Rolfsen, leder 2 år (allerede kunngjort).

Magnus Runnerstrøm, supplering nestleder 1 år.

Live Wermundsen Mork, gjenvalg medlem 2 år.

Kristoffer Meggelæ Pedersen, medlem 2 år.

7. Politisk femminutt
7.1 Kari: byutviklingen i Trondheim har gått i en skremmende retning de siste
årene. Trondheim kommune og utbyggere gjør at prisene på Nyhavna blir for
høye, og skviser ut kunstnere. Kulturopprop om at Trondheim kommune skal
jobbe for å redde kunsten på Nyhavna. Oppfordrer til å signere oppropet.



7.2 Åsmund Stemland: anbefaler boken “vernoux subutex”. Av forfatteren som har
skrevet “Knull meg”, som senere ble en film oghandler om noen som blir voldtatt
og dermed går på en hevntokt.

7.3 Jonas Strøm Scheie: leste at polititilbudet i Trondheim skal styrkes i Under
Dusken. Handler om at AtB mister inntekter fordi folk sniker på bussen. Ønsker at
AtB skal få et godt studenttilbud. Reagerte mest på rollekonflikten i hvem som er
forfattere av denne kronikken. Legger frem forslag til andre knallgode
kronikksamarbeidspartnere.

7.4 Cecilie Raustein: regjeringen har sendt inn lovforslag på høring om at
utenlandske studenter ikke får studiestøtte. I følge Ola Borten Moe er USA
forbildet når det kommer til studentveldferd og studentstøtte.

8. Sexy show

9. Kunstnerisk innslag ved Snaustrinda

10.Pause

11. Sexy show

12.Allsang: Nu klinger

13.Eventuelt
13.1 Vegard Jacobsen: reklamere for Strindens konsert i Storsalen 28. april.
60-årsjubileum.

13.2 Cecilie Raustein: deilig å ha tilliten til at de tekniske fikser opp i problemene
som oppstår.

13.3 Olav Ødegård: Los Mexicanacas promoterer show med show

13.4 Truls Carlson: søk samfundets debattkomité! Frist 23.04 kl. 23.59.

13.5 Katja: vil gjerne ha innspill til hva dere vil ta opp her i Storsalen det neste året.

13.6 Tormod Gjestland: Vil at det skal brukes andre kanaler enn Facebook til
annonsering av nytt styre. Vil at Finansstyret, Rådet og Styret er uavhengig av
hverandre.

13.7 Sveinung Heide Vaskinn: ingen lov mot å sitte i flere styrende organer
samtidig. Blir dobbelt opp fra april til 17.mai, og Rådet ser ikke på det som noe
problem.

13.8 Simen: føler det finnes en bedre løsning enn mikrofonen på talerstolen som
man må stå så nærme.

13.9 Sverre: man trenger ikke gå så nærme mikrofonen på talerstolen. Går fint å ha
god avstand.

13.10 Astri Elgethun: enig i at man kan bruke andre kanaler enn Facebook. Nytt
styre skal godkjennes på Generalforsamlingen. Dette står i dagsordenen.



14.Kritikk av møtet
14.1 Bor de Kock: kleskoden kunne vært bedre kommunisert. Strindens har hatt
besøk av andre musikkgrupper på Huset: vil ha Nu Klinger med alle disse
gruppene. Ordene fra Alexander Rybak har aldri gitt så mye mening som da Los
Mexicanacas sa de.

14.2 Håkon: takk for et spennende møte. Skulle ønske det var mulig for publikum å
stille spørsmål under intervjuet.

14.3 Saule: kritiserer meg selv for at jeg har vært medlem i tre år og aldri gått opp
på talerstolen.

14.4 Cecilie Raustein: skulle ønske det var mindre lys i salen under
Brulesque-showet. Enig i at kvinner er mer sexy enn menn, men er fint at Los
Mexicanacas prøver å ta ansvar. Det ble lagt opp til at man kunne stille spørsmål
fra Styret.

14.5 Jakob Mæhle Skjøtskift: Kritikk mot strindens for det er dårlig gjort å stille
med en bøyd tromboneslide.

14.6: Håkon: trekker tilbake kritkken min.

15.Møtet er hevet
Annika takker de som takkes skal.

_________________________ _________________________

Møteleder Referent
ANNIKA B. V. TAULE ODA LIANG


